
ROPAŽU NOVADA PAŠVALDĪBA 

 

Vangažos 

 

Vangažu pilsētas Iedzīvotāju konsultatīvās padomes sēdes 

 

P R O T O K O L S 

 

2023. gada 18.aprīlī 

 Nr. 2/2023 

 

 

SĒDES DARBA KĀRTĪBA: 

1. Padomes sastāva izmaiņas. 

2. Paziņojums no Padomes iedzīvotājiem. 

3. Vangažu pilsētas pārvaldes vadītājs Jura Jakubovska ziņojums. 

4. Vangažu Sporta centra vadītāja Artūra Kožuhāra ziņojums. 

5. Iedzīvotāju iniciatīvu apspriede un jautājumi. 

 

Sēde sākta: 18:00 

Sēdē piedalās: Vangažu pilsētas Iedzīvotāju konsultatīvās padomes locekļi:  

Edmunds Ozols, Elīna Sviridova, Jana Bunkus, Mārīte Teterovska, Gatis Balabka. (turpmāk – 

Padome); 

Vangažu pilsētas pārvaldes vadītājs Juris Jakubovskis (turpmāk – Pārvalde) 

Vangažu Sporta centra vadītājs Artūrs Kožuhārs. 

Vangažu pilsētas iedzīvotāji (kopā uz sēdi ieradās 5 iedzīvotāji) 

 

Sēdē nepiedalās: Vangažu pilsētas Iedzīvotāju konsultatīvās padomes locekļi:  

Jogita Berce, Liena Cīrulniece, Kaspars Nicmanis. 

 

Sēdi vada: Edmunds Ozols 

Sēdi protokolē un protokolu sagatavo: Elīna Sviridova 

 

1. Padomes sastāva izmaiņas. 

Saskaņā ar 2022.gada 10.oktobra grozījumiem Vangažu pilsētas Iedzīvotāju konsultatīvās 

padomes nolikumā, 5.1punktā, Padome, par izmaiņām esošajā sastāvā, lemj patstāvīgi, 

pieņemot lēmumu ar balsu vairākumu. 

Padomes rīcībā ir Kaspara Nicmaņa iesniegums, kurā ir izteikts lūgums izslēgt viņu no 

Padomes sastāva. 

Balsojums: 5 balsis “par” 

 

2. Paziņojums no Padomes iedzīvotājiem. 

Ropažu Salaspils partnerības biedrība aicina uz tikšanos 22.04.2023.plkst.11:00 Vangažos, lai 

kopīgi apspriestu iespējamos attīstības projektus pilsētai. Tiek piedāvāts vai 22.04.2023., vai 

24.04.2023. plkst.18:00.  



Padome lemj par datumu, kad organizēt tikšanos. Kā piemērotāko norādot 24.04.2023. 

plkst.18:00. 

Balsojums: 5 balsis “par” un aicina uz tikšanos visus iedzīvotājus. 

 

3. Vangažu pilsētas pārvaldes vadītāja Jura Jakubovska ziņojums. 

 

Investīciju attīstības projektu virzība: 

- Ceļa posma Dārzu ielā šogad ir plānots nodot projektu, bet būvdarbus uzsākt 

2024.gadā; 

- Siguldas un Vidzemes ielas iekškvartāla labiekārtošanas projekts ir daļēji pabeigts (ir 

koncepcija); 

- Stāvvieta Vidzemes ielā ir plānota 50 transportlīdzekļiem. Patreiz ir veikta cenu 

aptauja un projektēšanas līgums. Līdz rudenim plāno sākt. 

- Ceļa posma Parka ielā šogad plānoti projektēšanas darbi, tajā skaitā arī stāvvietu 

izveide parka ielā. Pagaidām ir projektēšanas līgums. Process apstājies Ropažu 

novada domē. 

- Projekts no Smilšu ielas līdz Parka ielai trotuāra izbūvei patreiz ir apstājies Ropažu 

novada domē. 

- Ielu apgaismojuma nomaiņa nav rezultatējusies pozitīvi. Plānots ir ieviest “gudro 

apgaismojumu”. Notiek aktīvas sarunas un izstrādāta tehniskā specifikācija. Plānotās 

izmaksas mērāmas 50 000.00 euro. 

- Ir iebudžetēts metu konkurss 15 000.00 euro apmērā Strauta pļavas labiekārtošanai 

pie Kultūras nama, bet ir nepieciešams darba uzdevums. Aicina Padomi izstrādāt arī 

savu redzējumu. 

- Ir plānots atkritumu šķirošanas laukums blakus Vangažu avotam, lielgabarīta 

atkritumiem. Noslēgts līgums ar projektētāju un rudens pusē plānota sabiedriskā 

apspriešana. 

- Vangažu kultūras nama pārbūvei trūkst naudas līdzekļu, tāpēc pagaidām ir ieplānoti 

20 000.00 euro projektēšanas darbiem. Nekas vairāk netiek plānots 2023.gadā. 

- Multifunkcionālās sporta halles izbūvei ir iedalīti līdzekļi projektēšanai aptuveni 

60 000.00 euro tikai plastmasas iekārtai ar bortiem.  Ideja par jumtu virs tās nav 

guvusi atbalstu finansiālu apsvērumu dēļ. 

- Bērnu tīkla laukumam plānots paplašināt tā teritoriju, izbūvējot vēl vienu posmu. Ir 

izstrādāta tehniskā specifikācija. 

Padome: aicinām pārvaldi padomāt par apgaismojumu un videonovērošanas 

ierīkošanu pie šī laukuma, jo tas atvieglotu konstatēt tā bojāšanas faktu, vai vismaz 

atturētu cilvēkus to bojāt. 

- Plānota palisādes izbūve pie tilta pār Straujpīti. 

- Padome: kāds progress ir attiecībā uz garantijas darbiem bruģa defektu novēršanu 

Gaujas ielā? 

Pārvalde: esam sazinājušies ar būvnieku, solīja līdz 14.05.2023. šo visu novērst. 

 

4. Vangažu Sporta centra vadītāja Artūra Kožuhāra ziņojums. 

 

Iepazīstināja ar sevi. 

Ziņo, ka ir noorganizēti jau vairāki turnīri Vangažos. Izsludināts konkurss darba organizatora 

amatam, kura pienākumos ietilptu arī atbildība par pasākumu organizāciju. Plānotas 



nūjošanas nodarbības, akcentējot pareizu nūjošanas tehniku. Ir vēlme ierīkot trenažierzāli 

kaut kur Vangažos, bet tas nav 2023.gada plāns. 

Padome: Vai ir padomāts par bērniem ar īpašām vajadzībām? 

A.Kožuhārs: nē, šādas iniciatīvas nav bijušas, lūdzu atsūtīt e-pastā vēlamo pasākumu 

aprakstu. 

Padome: Kāpēc uz skolas futbollaukuma stāv ilgstoši zīme “laukumu nezimantot” un kad to 

varēs izmantot futbola treniņiem pilsētas iedzīvotāji. 

A.Kožuhārs: lai nebojātu futbola laukuma virskārtu, uz šī laukuma notiks tikai bērniem 

domāti futbola treniņi. Jo pieaugušie izmanto apavus ar metāla iestrādnēm, kuras bojā 

virskārtu. Bērni lieto apavus ar plastmasas iestrādnēm. 

Padome: vai nebūtu lietderīgi novietot zīmi ar kādiem apaviem laukumu drīkst izmantot, 

tādā veidā ļaujot to izmantot visiem iedzīvotājiem, kā tas tika plānots pirms laukuma izbūves 

un pasniegts arī publiskos paziņojumos no vairākām amatpersonām? 

A.Kožuhārs: šo domu apsvers. 

Padome: kādus sporta veidus var piedāvāt meitenēm? 

A.Kožuhārs: lūdzu atsūtīt e-pastā kās tieši interesētu. 

Padome: Ir priekšlikums modernizētajā stadionā attīstīt vieglatlētikas pulciņu, kurš būtu 

piemērots visiem bērniem. Tāpat padome aicina izmantot skolnieku un vecāku padomes, 

veicot sarunas ar skolniekiem, apzinot to, kādi sporta veidi pilsētā būtu vēl nepieciešami. 

 

5. Iedzīvotāju iniciatīvu apspriede un jautājumi. 

 

Iedzīvotājs: Ir ieteikums ieviest tādu pilsētas tradīciju, kur katras mājas iekšpagalmam tiek 

pieškirts kāds nosaukums, piemēram, “Ozolu pagalms”, “Ceriņu pagalms” utt. 

Pārvalde: Nav noraidāms, bet tādā iedzīvotāju līmenī. Padome varētu veikt aptauju par šī 

pasākuma nepieciešamību. 

Padome: sagatavosim aptauju sociālajos tīklos par šo. 

 

Iedzīvotājs: Iniciatīva izveidot stārķa ligzdu pilsētā, piemēram, Vangažu ezera saliņā. 

Padome: aicinām izmantot sabiedriskās līdzdalības projektu iespējas, šādu labiekārtošanas 

projektu realizācijai. 

 

Iedzīvotājs: Kāda virzība ir idejai par taku ap Vangažu ezeru? 

Pārvalde: Zemes maiņas process ir ieildzis no mums neatkarīgu apstākļu dēļ, tāpēc gan šī 

ideja, gan arī citas ap šo teritoriju idejas pagaidām ir “nopauzētas”. 

 

Padome: Kāda ir virzība zemes un īpašuma (Vangažu namsaimnieka teritorija) iegādei, un 

labiekārtošani? 

Pārvalde: Pagaidām nav jaunas informācijas.  

 
Sēde slēgta 20:00  

Vangažu pilsētas Iedzīvotāju konsultatīvās padomes loceklis: Edmunds Ozols  

Protokolu sagatavoja: Elīna Sviridova  


